

開南管理學院 九十三年度第一學期 應外系學系科目教學計劃表						
科目代碼	科目名稱	授課教師	修別	開課年級	學分數	每週時數
	英會與表達能力(上)	德遵仁 Alex	X 必修	二A	2	2
	English Conversation	先修課程	無			
教學目標與內容	The aim of this course is to strengthen English oral communication skills of non-native English speakers. English speaking and listening skills are enhanced through learning opportunities derived from audio and visual learning aides, textbook and personal interactions with classmates and the teacher. Because of the high level of student participation required in this class, faithful class attendance is vital to a student's success. Students missing more than 3 days of class, and those frequently tardy should not expect to pass this class. Grades will be calculated as follows: 40% Attendance, 10% Homework, 10 % Participation (in-class work), 10% Midterm Exam, 30% Final Exam					
實施方法	<input type="checkbox"/> 講解法。 <input type="checkbox"/> 實作法。 <input type="checkbox"/> 討論法。 <input type="checkbox"/> 演習法。 <input type="checkbox"/> 問答法。 <input type="checkbox"/> 其他( )。					
評量方式	期中測驗 10%。 期末測驗 30%。 上課參與10%。 功課10% 出席率40%					
授課使用及參考書籍	(請按作者、書名、版別、出版商、發行地、出版年份、起訖頁數順序填寫)。 Up Close 4 Diaz, Chamot, Baker-Gonzalez					
科目簡介(可含大綱及教學進度):						
<b>Weeks Syllabus</b>						
1 (09/20~09/24) Introduction/Unit 1						
2 (09/27~10/01) Unit 1						
3 (10/04~10/08) Unit 2						
4 (10/11~10/15) Unit 2						
5 (10/18~10/22) Unit 3						
6 (10/25~10/29) Unit 3						
7 (11/01~11/05) Unit 3						
8 (11/08~11/12) Review 1~3						
9 (11/15~11/19) MIDTERM						
10 (11/22~11/26) Unit 4						
11 (11/29~12/03) Unit 4						
12 (12/06~12/10) Unit 5						
13 (12/13~12/17) Unit 5						
14 (12/20~12/24) Unit 6						
15 (12/27~12/31) Unit 6						
16 (01/03~01/07) Unit 6						
17 (01/10~01/14) Review 4~6						
說明: 1.授課教師於學期前填寫本表,經課程委員會審核後,影印分送給教師所屬課程委員會召集人,授課班級所屬系、所及教務處課務組;並於開始上課時,將本內容向學生說明。2.本表於91.4.23第四次校課程委員會討論通過。 <small>Designer jimmy</small>						
課程委員會召集人:		應英系 宋正邦 籌備處主任		授課教師: 德遵仁		